
Thu Aug 27, 10:54:31am

invitatZIUA: Bună ziua, aştept întrebările dumneavoastră!

5.14.57.219

Thu Aug 27, 10:56:39am

alexandruanghel: Buna ziua. Care mai este situatia cu insolventa?

5.14.57.219

Thu Aug 27, 11:02:46am

anon5877: In cazul unei eventuale promovari, vor fi probleme cu dosarul de licentiere?

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:03:44am

invitatZIUA: Situatia cu privire la starea de insolventa este in curs de lamurire. Asteptam un raspuns de la 
ANAF cu privire la aplicarea prevederilor Legii Amnistiei, deoarece o mare parte din suma cu care suntem 
debitori intra sub incidenta acestei legi.

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:05:28am

invitatZIUA: In acest moment da. Incepand cu luna ianuarie a anului viitor, odata cu lamurirea situatiei cu 
privire la starea de insolventa, sper ca nu.

5.14.57.219

Thu Aug 27, 11:06:32am

anon5828: Mai concret, in cazul promovarii, vom putea juca in Liga 1, vom porni cu penalizare sau nu vom 
putea juca?

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:14:32am

invitatZIUA: Concret, vom putea evolua in Liga I. Depunctarea se aplica in situatia in care, la data de 
30.04.2016, nu vom face dovada lipsei de datorii fata de jucatori, antrenori sau cluburi cu care am colaborat in 
2015.

5.14.57.219

Thu Aug 27, 11:18:40am

anon6412: De ce nu are nimeni din conducerea clubului curaj sa dea cartile pe fata si sa spuna ca actuala 
conducere a CJC si PSD nu vrea sa ajute clubul? Actele nici nu au fost inregistrate la tribunal. De ce jucam cu 
CJC pe tricou daca nu au virat niciun ban?

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:23:45am

invitatZIUA: Nu confundati hotararea de a deveni membru asociat cu sustinerea financiara prin asociere, sunt 
doua lucruri diferite. Jucam cu CJ Constanta pe tricouri in ideea de a sensibiliza autoritatile locale cu privire la 
dorinta expresa a fanilor de a reveni pe prima scena a fotbalului romanesc.

5.14.57.219

Thu Aug 27, 11:26:38am

anon6098: Din moment ce nici macar nu au depus acele acte la tribunal, e clar ca nu vor, ne-au pus de atatea 



ori bete in roate. Sa fim seriosi, e clar ca nu vor!

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:28:06am

invitatZIUA: Vom fi convinsi de acest lucru la sfarsitul lunii septembrie. In acest moment, nu pot.

5.14.57.219

anon7363: Si dupa sfarsitul lunii septembrie, care va fi strategia clubului, in cazul in care acest ajutor nu va 
veni?

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:31:34am

invitatZIUA: Pana la sfarsitul primei parti a sezonului vom avea liniste. Ce va urma din Ianuarie 2016 ramane 
de vazut. Depinde in mare masura pe ce loc ne vom afla in acel moment.

5.14.30.60

musamban1: Am si eu o intrebare: pentru meciurile din deplasare, echipa Farul Constanta va fi transmisa la 
televizor pe vreun post de televiziune?

5.14.57.219

anon7583: Care este situatia cu drepturile tv?

5.14.57.219

Thu Aug 27, 11:33:39am

anon7583: Vor mai veni jucatori noi pana la sfarsitul perioadei de trensferuri?

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:35:58am

invitatZIUA: Deocamdata, nu vor fi transmise nici meciurile de pe teren propriu. FRF urmeaza sa publice 
saptamana asta data cand va avea loc licitatia pentru comercializarea drepturilor TV ale Ligii a 2-a.

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:37:29am

invitatZIUA: Astazi a venit de la Chiajna portarul Gudea Alex, nascut 1996, urmand sa mai soseasca un 
fundas central.

193.104.173.100

anon0205: "Linistea" la care faceti referire este valabila doar pentru jucatorii nou-veniti sau si pentru cei care 
au ramas in lot din anul anterior? Ma refer la stabilitatea financiara.

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:39:51am

invitatZIUA: Pana la sfarsitul lunii septembrie, toti jucatorii vor intra in posesia drepturilor restante, precum si a 
drepturilor la zi.

5.14.57.219

Thu Aug 27, 11:42:48am

anon7583: Ora de disputare pentru meciurile de acasa ramane tot 11? Macar meciurile cu echipele mai 
importante se pot juca la alta ora?

193.104.173.100



Thu Aug 27, 11:45:39am

anon0960: Vitaminizarea, medicatia sunt luate in calcul pentru atingerea obiectivului? Stim ca, anii trecuti, 
acestea au lipsit cu desavarsire.

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:48:27am

invitatZIUA: In principiu da, in fapt pot fi modificate cu acceptul FRF.

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:49:53am

invitatZIUA: Toate aspectele sunt luate in calcul. Este adevarat ca suntem nevoiti pe alocuri sa facem concesii 
.

5.14.30.60

Thu Aug 27, 11:52:35am

musamban11: Ce s-a intamplat cu jucatorii Epaminonda Nicu si Paduretu, din ce am inteles si-au dat acordul 
sa joace pentru echipa, dar vad ca au disparut din peisaj.

5.2.225.133

Thu Aug 27, 11:55:30am

invitatZIUA: Si-au dat acordul verbal, dar au intarziat sa puna in practica acest acord, fapt ce ne-a obligat sa 
ne reorientam. De altfel, in locul lui Epaminonda a fost adus Doru Bratu.

5.14.30.60

Thu Aug 27, 11:59:31am

marian: In legatura cu insolventa, acum 1 an era vorba ca datoriile se micsorasera, acum am citit ca datoria s-a 
marit. Asta in ce sens ne va afecta daca vom promova? Mai are clubul datorii catre fostul finantator 
(Bosanceanu)?

5.2.225.133

Thu Aug 27, 12:03:08pm

invitatZIUA: Cu privire la promovare, am explicat cum stam. Vis-a-vis de datoriile la dl. Bosanceanu nu ma pot 
angaja in discutie, deoarece nu stapanesc indeajuns subiectul. Datoriile clubului s-au marit pe de o parte din 
pricina mecanismului fiscal, pe de lta parte din pricina subfinantarii.

5.2.225.133

Thu Aug 27, 12:05:21pm

invitatZIUA: Va multumesc pentru interesul acordat, Va invit in numar cat mai mare in tribunele stadionului 
Farul asigurandu-va ca vom face tot ce este posibil sa plecati multumiti de la stadion. Avem nevoie de sprijinul 
dumneavostra. O zi buna!


